
 
   

 
 
 
 
Styrelsemöte 
29/1 - 23 Kl1.800  
Bergunda Södregård, Växjö 

 
Närvarande: Lars Nilsson, Peter Wibrån – adjungerad, Katarina Torstensson, Roland Östberg, 
Fredrika Hallberg Ehrner, Marie Pettersson Hallberg, Sara Johansson, Tobias Jönberg och Lisa 
Gustafsson. 
 
Frånvarande: Hedda Bolmgren och Selma Engström 

 
 
1:1 Mötet öppnas 
 
1:2 Val av justerare för mötet 
 Marie och Katarina valdes till justerare för mötet 
 
1:3 Godkännande av dagordning 
 Dagordningen godkändes 
 
1:4 Föregående mötesprotokoll 
 Föregående mötesprotokoll godkändes 
 
1:5 Rapport från ungdomssektionen BUS 
 Inget att rapportera 

Hedda blev utsedd till årets ungdomsledare, vilket styrelsen kommer att 
uppmärksamma på årsmötet. 
 

1:6 Ekonomisk rapport  
 Lars redovisade hur ekonomin ser ut. 
  
 Sponsringen har minskat under 2022. 

Intäkterna för anläggningskort har minskat, detta på grund av att man gjort 
anläggningstimmar på VFK:s tävlingar. Detta system infördes under 2022. 
Foderförsäljningen har minskat. Johanna och Olivia har en översikt över att 
inackorderingarnas foderstater är rimliga. 
Totalt har intäkter minskat med 90 000 kr. 
 
Verksamheten underskott år i nuläget på drygt 400 000 kr. 



 
   

Externa kostnader har ökat, högre veterinärkostnader och externa tjänster 
Kostnadssidan har ökat med cirka 1 250 000 kr. 
 
 
Peter undersöker inköpspriser på grovfoderfoder från Hildingsson. 
 

 
1:7 Inkomna skrivelser 
 Inga inkomna skrivelser 
 
1:8 Bidragsansökan 

• El kompensationen kom i december 

• 1 150 000 kr i bidrag har beviljats från kommunen för olika områden 

• EU – bidrag ansöks om i mars, Ola och Peter gör det. 

• VFK har fått 130 000 kr i bidrag till att bygga en läktare. 
Tävlingssektionen tar fram ett förslag senast till nästa styrelsemöte, 
med placering och storlek. 
 

 - Klubbchef 

• Personalen har ett friskvårdsbidrag på 2000 kr som de kan använda. 

• Personalen kan använda det hästsläp som finns på tidigare Theleborgs 
ryttarsällskap. 

• Styrelsen beslutar att det blir en hyreshöjning från 2023 0401, summan 
meddelas en tid före utsatt datum. 

• Peter, Johanna och Ola Sennehed har fört samtal kring hur det kan 
bedrivas verksamhet på Theleborg. De har haft kontakt med en person 
som har de kunskaper som krävs.  

• VFK har fått förfrågningar angående hyra av Theleborg. Styrelsen 
beslutade att hyra av ridhuset på Theleborg blir kostnaden 1000 kr för 
fem timmar, 2000 kr för heldag samt 250 kr per timme. VFK sköter 
underlag och bevattning. Peter undersöker hur vi gör med 
gödselhantering. Vi kan i nuläget inte erbjuda köp av anläggningskort på 
Theleborg. 

• Speglarna kommer att sättas om, på rätt ställe. 

• Real är hyresgäster på måndagar. Troligtvis kommer den nystartade 
skolan Prolympia att ha hästprofil och diskussioner förs om att bli 
hyresgäst hos VFK höst – 23. 
 

 - byggsektionen 

• Stomme till speglarna ska byggas innan de kan sättas upp i stora 
ridhuset. 



 
   

• Trappan till domartornet är borttagen. 
 

 - arenasektionen 

• En stor del av boxarna i nya stallet är uppsatta och arbetet fortskrider.  

• Det har varit ett antal möten med kommunen angående ett eventuellt 
lån till ytterligare ett ridhus. Besked hur man går vidare förväntas 
komma i närtid. 

• Det finns funderingar om hur värmedelar ska inredas eller ej, Växjö 
Hästportcenter återkommer i frågan. 

• Elen ska dras in. 
 

 - hemsidan 
 Inget nytt att rapportera 
  
 - tävlingskommittén/Sponsring 

• Lag träff söndag 22/1 – 23 som var uppskattad med stor anslutning. Vi 
har flera nya tävlingsryttare som ska börja tävla för VFK. 

• Tävlingskommittén har tagit fram ett förslag på tävlingspolicy som 
Freddy kommer att distribuera ut. 

• Division 1 dressyr har ett fullt lag inför säsongen som kommer. 

• Söndag 5/2 - 23 kommer det att vara en lag träff för fälttävlansekipage, 
vilket är en ny del i tävlingssektionen. 

• Dressyrstaketet behöver kompletteras, Peter och Thomas gör en 
inventering av tävlingsmaterial. 

• Det som är akut i köket i klubbstugan, är nya bänkskivor, en diskmaskin 
och att göra något åt golvet. Styrelsen ska verkligen göra vad vi kan för 
att se över vad vi kan göra föra att hjälpa till med en mer funktionell 
arbetsmiljö i köket. 

• Turtle Pay har kontaktat VFK, och Katarina och Fredrika ska ha ett möte 
med dem. 

• Det finns en oro från personalen att det är för blött i hagmarkerna för 
att kunna använda gräshage som parkering vid tävlingarna i påskhelgen. 
Alternativ parkering bör finnas. 
 
 

 - kafeteria /trivselkommittén 
 Inget att rapportera 
 
1:11 Övriga frågor 
 



 
   

Fredrika ser till att Peter får tillgång till Tävlingsdatabasen för att kunna 
stämma av att licensierade tävlingsryttare för VFK betalar medlemsavgiften. 
 
Årsmöte blir onsdag den 15 mars kl.18. Lisa pratar med Helen Parnéus 
Lundborg om vi kan vara på Elite stadshotell i Växjö. Freddy skickar inbjudan 
när det är klart med lokal. 
 
Marie lyfte frågan hur ska vi göra med styrelsens tidigare beslut om att ersätta 
Katarina för den tid hon gör med VFK:s tävlingar. Styrelsen arbetar vidare med 
frågan. Peter undersöker hur det fungerar i andra större föreningar. 
 
Roland har en fråga hur man vet om att man är registrerad som medlem i VFK. 
Detta med anledning av att man måste vara medlem i VFK för att få vara med 
på årsmöte. Klubben har ett medlemsregister att stämma av emot. 
 
 
 
 

1:12 Mötet avslutas 
 

Nästa möte blir på anläggningen på Theleborg den 26/2 – 23 kl.18 
Vi ses kl.17.30 för att titta på anläggningen. 

 
 
 
__________________________________ ________________________________ 
Ordförande Tobias Jönberg  Sekreterare Lisa Gustafsson 

 

__________________________________ ________________________________ 

Justerare Katarina Torstensson  Justerare Marie Pettersson Hallberg 

 

 

 


